
1

Altian Rajamäen Seniorit ry

Toimintakertomus vuodelta 2024

Hallitus
Kari Heininen puheenjohtaja
Arto Harjumaaskola hallituksen jäsen
Heli Pilvi kulttuuri- ja matka-asiat
Jouni Nääppä arpajaisasiat
Riitta Silvonen raha- ja jäsenasiat
Raine Syrjälä varapuheenjohtaja
Erja Syrjälä sihteeri

Hallitus kokoontui kahdeksan kertaa; 17.1, 28.2. (x2), 20.3, 17.4, 18.9,
23.10. ja 20.11.2024.
Vaikka kullekin hallituksen jäsenelle oli nimetty oma varsinainen
vastuutehtävä, hoidettiin hallitukselle kuuluvia asioita
yhteisesti ja tarkoituksenmukaisesti kulloisenkin tilanteen mukaan.

Toiminnantarkastajat
Heikki Kalliokoski ja Yrjö Suvanto, varalla Arto Airola

Kahvitoimikunta
Pirjo Leino, Aino Heininen, Riitta Toivanen ja Reijo Syrjälä

Jäsenistö
Jäseniä oli vuoden alussa 124 ja lopussa 113.
Poisnukkuneet: Kalervo Ritvanen ja Jouko Lohenoja.

Edustajat Alko-Altian Seniorit - pääyhdistyksen hallituksessa
Kari Heininen, varapuheenjohtaja,
Raine Syrjälä, jäsen ja Arto Harjumaaskola, jäsen.

Kokous- ja muu toiminta

Yhdistys täytti 22.3.2024 62 vuotta ja siitä alkoi 63. toimintavuosi.
Hallituksen- ja kuukausikokouksien pitopaikka oli ravintola Wilhelm Valta-akselilla.
Kokoukset järjestettiin pääsääntöisesti kuukauden kolmantena keskiviikkona. Koko
yhdistyksen jäsenille avoimet kuukausikokoukset pidettiin aina hallituksen
kokouksien jälkeen.

● Tammikuun kuukausikokouksessa 17.1. luennoitsijana toimi osteopaatti ja
akupunktiohoitaja Taina Tiura Rajamäellä toimivasta “Hierontaonni”-yrityksestä.
Kokouksessa kerrottiin toukokuussa pidettävästä pääyhdistyksen
vuosikokouksesta, jonka järjestelyvastuussa tänä vuonna on meidän
alayhdistyksemme. Kuukausikokouksessa päätettiin myös lähteä 21.3. Helsingin
Kaupunginteatterin Arena-näyttämön “Kiviä taskussa”-näytökseen.
Paikalla oli 27 jäsentä.
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● Yhdistyksen vuosikokous 28.2.2024 pidettiin Anoran henkilöstöravintola
Wilhelmissä Valta-akseli 7. Kokouksessa käsiteltiin sääntömääräiset
vuosikokousasiat. Paikalla oli 30 yhdistyksen jäsentä.

● Maaliskuun kuukausikokouksessa 20.3. oli luennoitsijana Pia Kuusinen Uudenmaan
muistiluotsista.Kokouksessa informoitiin seuraavasta kuukausikokouksesta,
pääyhdistyksen Krakovan matkasta sekä pääyhdistyksen vuosikokouksen
järjestelyistä. Järjestelyihin ilmoittautui kiitettävä määrä aktiivisia jäseniämme.
Paikalla oli 25 jäsentä.

● Helsingin kaupunginteatterin Arena-näyttämön “Kiviä taskussa”-esityksen retkelle
21.3. osallistui 28 jäsentä. Esitys herätti hieman hämmentyneitä ajatuksia, eikä
välttämättä ollut ennakko-odotusten mukainen.

● Huhtikuun kuukausikokouksessa 17.4. oli luennoitsijana viime elokuussa
Rajamäen apteekkarina aloittanut Jani Mäntylä. Hän kertoi mm. lääkekorvauksista
ja lääkkeiden saatavuusongelmista. Esille tuli myös mm. se, että terveydenhuollon
maksukatto on eri kuin lääkkeiden maksukatto. Paikalla oli 24 jäsentä.

● Pääyhdistyksen vuosikokoukseen 14.5.2024 ilmoittautui 107 jäsentä eri puolilta
Suomea. Meidän alayhdistyksemme jäseniä oli paikalla 31. Olimme järjestäneet
kuljetuksen Riihimäen rautatieasemalta Hyvinkään kautta Rajamäelle, jossa
aloitimme lounaalla Wilhelmissä ja kiertoaljelulla tykkitorneilla, Rajamäen kirkolla,
tehdasmuseolla ja vanhalla hiivatehtaalla. Wilhelmin juhlasalissa Pentti Lehtovaara
kertoi Rajamäen tehtaiden historiasta ja Anoran tuotantopäällikkö Sara Palonen piti
esityksen Rajamäen tehtaista. Tehdasmuseolla Anoran puolesta oppaana toimi
Tero Kollanus.

Varsinainen kokous pidettiin Kiljava Resortissa, jossa oli myös majoitus ja illallinen.

Erityiset kiitokset hallitus haluaa antaa vapaaehtoisille, joita ilman järjestelyt eivät
olisi onnistuneet: Pirjo ja Harto Leino, Reijo Syrjälä, sekä Antti ja Riitta Toivanen
oppaina Wilhelmillä, Marjatta ja Juhani Visuri, sekä Kari Paasonen hiivatehtaalla,
Pirjo Hakala museolla sekä Paula ja Heikki Lohenoja, Mikko Pilvi ja Tuula Vieru
Kiljava Resortilla. Talkoolaisille järjestettiin 16.10. saunailta Solttilan Ylämajalla.
Paikalle pääsi 10 henkilöä.

● Kesäteatteriretki Hämeenlinnaan 31.7. “Elämältä kaiken sain”- esitykseen jouduttiin
perumaan, koska ilmoittautuneita oli vain 14.

● Pääyhdistyksen järjestämälle Krakovan matkalle 26.- 28.8. osallistui Rajamäen
alayhdistyksestä 10 henkilöä. Celina Wolekin opastuksella tutustuimme mm.
Wavelin linnaan, Wieliczkan suolakaivokseen ja Auschvitz/Birkenaun
keskitysleirimuseoihin. Kuvia ja juttua matkasta löytyy pääyhdistyksen kotisivuilta
https://alkoaltianseniorit.yhdistysavain.fi/

● Syyskuun kuukausikokouksen 18.9. luennoitsijana toimi ympäristökouluttaja Minna
Sawkins Kiertokapulasta. Esitys oli mielenkiintoinen ja herätti paljon keskustelua .
Mukana oli 25 jäsentä.

● Lokakuun kuukausikokouksessa 23.10. OP Uusimaan Elisa Ronimus ja Heini King
opastivat turvalliseen asiointiin verkossa. Esityksen jälkeen kerrottiin ajankohtaisista
asioista ja äänestettiin joulujuhlan pitopaikasta. Paikalla oli 21 jäsentä.

https://alkoaltianseniorit.yhdistysavain.fi/
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● Marraskuun kuukausikokouksessa 20.11. kuultiin Eläkeliiton Nurmijärven
yhdistyksen toiminnasta puheenjohtaja Antti Simanaiselta. Paikalla oli vain 14
jäsentä. Osallistujakadon syyksi veikattiin lumimyräkkää, joka vaikeutti
tieliikennettä.

● Joulujuhlaa vietettiin Vauhtifarmilla Perttulassa 11.12. Mukana oli 34 jäsentä.
Ohjelmassa oli hyvää ruokaa, kinkkubingo ja koko vihkollinen joululauluja iloisen
duon säestyksellä.

Kiitokset jäsenistölle aktiivisesta osallistumisesta tapahtumiin. Osallistumiskertoja kertyi
yhteensä 279 kpl.

Rajamäellä 15. päivänä tammikuuta 2025

Altian Rajamäen Seniorit ry

Hallitus


